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§1 Tilldelningsbeslut i upphandling av HVB barn och unga
§9 Redovisning av verksamhet med personliga ombud under 

kalenderåret 2021 samt ansökan för 2022
§15 Ansökan om stadigvarande serveringstillstånd till allmänheten på 

Alba Golf i Nacka
§16 Ansökan om stadigvarande serveringstillstånd till allmänheten på 

Handelshusets Mat & Deli i området samt ett cateringtillstånd till 
slutna sällskap i Nacka kommun
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§ 1                SOCN 2020/337

Tilldelningsbeslut i upphandling av HVB barn och unga 

Beslut 
1. Socialnämnden tilldelar avtal i upphandlingen av HVB barn och unga enligt bilaga 1 till 

tjänsteskrivelsen.
2. Socialnämnden delegerar till enhetschefen på barn- och familjeenheten att efter att 

avtalsspärren löpt ut ingå avtalen i enlighet med de villkor som följer av avtalen och 
upphandlingsdokumentet.

3. Socialnämnden avbryter upphandlingen för anbudsområde 1 och 2.
4. Beslutet justeras omedelbart.

Sammanfattning av ärendet 
Upphandlingen omfattar hem för vård och boende (HVB) samt akut och utredningshem.
 
Avtalstiden löper mellan 2022-06-01 till och med maximalt 2026-03-20.
 
I upphandlingen ställdes höga krav på leverantörernas personal och föreståndare avseende 
kompetens och erfarenhet, vilket kontrollerades genom granskning av inskickade CV, 
examensbevis och kursförteckningar. Vidare ställdes krav på att anbudsgivarna bland annat 
ska ha arbetsmetoder som är baserade på forskning och bästa tillgängliga kunskap samt att de 
arbetar aktivt med systematiskt kvalitetsarbete.
 
Totalt 30 anbud inkom och utvärderingen skedde genom omvänd anbudsutvärdering, vilket 
innebär att enbart de anbud som har chans att vinna har utvärderats. Utvärderingen skedde 
enligt lägsta pris.
 
Inga inkomna anbud för anbudsområde 1 Akut- och utredning familj och anbudsområde 2 
Akut- och utredning ungdom uppfyller ställda krav, varför upphandlingen för dessa två 
anbudsområden avbryts.
 
Avtalsspärren gäller i tio (10) dagar från det att tilldelningsbeslutet fattats.

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse Tilldelningsbeslut i upphandling HVB barn och unga
Bilaga 1. Tilldelningsbeslut, SOCN 2020/337
Bilaga 2. Utvärderingsprotokoll SOCN 2020/337  
Bilaga 3. Lottningsprotokoll SOCN 2020/337 

Beslutsgång
Socialnämnden beslutade i enlighet med barn- och familjeenhetens förslag till beslut.
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Protokollsanteckningar

Ebbe Lindström, Vänsterpartiet, lät anteckna följande:
Inför att SN skulle besluta om att genomföra denna upphandling (april 2021) lämnade 
Vänsterpartiet nedanstående protokollsanteckning. Vänsterpartiet ser att det klart finns behov 
av HVB hem för barn och unga och att sådan kompetens bör upphandlas. Men liksom tidigare 
anteckning invänder vi mott att det är lägsta priset som skall vara det som skall avgöra valet 
av HVB hem. Att upphandla HVB är inte som att upphandla t ex buss eller tågtrafik eller 
annan tjänsteutövning. Barn och unga skall inte vara handelsvaror på en HVB marknad – det 
kan vara livsavgörande insatser som kan komma att påverka en persons livstid.
 
Enl tj. skrivelse dnr SOCN 2020/337 avser socialnämnden att inleda upphandling avseende 
platser för barn och unga i åldrarna 0 – 20 år samt familjer inom hem för vård och boende 
(HVB)

Orsaken till att inleda upphandling är att de nuvarande avtalen löper ut under våren 2022 och 
förvaltningen vill i god tid innan teckna nya avtal med ett antal uppdragstagare.
Vidare framgår det av tj.skrivelsen att socialnämnden avser att genomföra en s.k förenklad 
upphandling, dvs lägsta anbud skall antagas utan specifika krav på kvalité då nämnden menar 
att de generella krav som ställs på ev uppdragsgivare  skall ge en god kvalité i vården.
Enl vår uppfattning är ett omhändertagande av samhället och placerad i ett HVB oavsett orsak 
en stor och viktig händelse i den unges liv. Många gånger kan det ha varit en långvarig 
process med flera traumatiska upplevelser/händelser som föregått en placering, beroende på 
ålder, omständigheter mm

De generella kvalitetskraven som finns uppställda är att betrakta som minimikrav vilket 
innebär att den utförare som vill erbjuda något ”extra” inte får ersättning för detta. Vidare – 
vilket tas upp i tjänsteskrivelsen – finns risken att det är de ”stora” institutionerna som har 
ekonomiska ”muskler” att ta hem dessa avtal.  Det medför att de mindre HVB-hemmen inte 
kan vara med och konkurrera, vilka kan vara viktiga och angelägna för dem som inte klarar 
miljöer där det finns många andra placerade. Ta te x HVB-hem där unga människor med en 
”svår” social problematik ”blandas” med unga missbrukare, kriminella belastade mm vilket 
bl.a.  har framkommit i media att kan leda till dåliga resultat för den som har placerats där. 
Vidare finns det en betydande risk att det faller bort andra icke vinstdrivande aktörer som 
både vill satsa på hög kvalité och personal med relevant kunskap och som inte kan bedriva 
vård utifrån samma låga ersättning som vinstdrivande aktörer förmår då dessa kan flytta 
kostnader mellan andra verksamheter.

Sen mer än hundra år har det varit en återkommande devis, att den som tar lägst betalt för att 
ta hand om de som är i behov av samhällets stöd får uppdraget och där Nacka fortsätter i detta 
spår
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Utifrån ovanstående är det vår uppfattning att upphandlingen av HVB hemsplatser inte skall 
ske enl den föreslagna modellen, sk förenklad upphandling, utan skall göras med viktning av 
kvalité och pris och där stor vikt skall läggas på att få en så stor spridning som möjligt av 
olika utförare. Med en upphandling bygd på kvalité o pris är det vår övertygelse att detta på 
sikt gynnar ett bättre omhändertagande och ett ”bättre” resultat samt ger ”mesta nytta för 
skattepengarna”.  Målsättningen med ett omhändertagande är ju att det ska leda till en 
förändring av något slag för individen/familjen, ett ”bättre” liv jmf med det som var orsaken 
till ett omhändertagande. 
 
Brita Ström för Miljöpartiet, Andreas Falk för Socialdemokraterna, Shahin Malak, 
Nackalistan, samt Ebbe Lindström, Vänsterpartiet, lät gemensamt anteckna följande:
Nacka kommun anger som särskilda krav i ärendet att de upphandlade HVB-hemmen ska ha;
- ha erforderliga tillstånd från Inspektionen för vård och omsorg (IVO) för att bedriva 

aktuell verksamhet
- ha föreståndare och behandlingspersonal med relevant utbildning och erfarenhet av 

målgruppen för att kunna bedriva verksamhet med hög kvalitet
- ha arbetsmetoder som baseras på forskning och bästa tillgängliga kunskap
- arbeta aktivt med systematiskt kvalitetsarbete och kunna presentera resultat på gruppnivå 

om kommunen önskar
- ha ett familje- och nätverksperspektiv

Tjänsteskrivelsen anger;
Alla barn har rätt till en trygg uppväxt. Kommunens socialnämnd är ytterst ansvarig för att 
barn och unga får stöd och skydd om de riskerar en ogynnsam utveckling. HVB utgör en 
viktig del av det stöd som Nacka kommuns barn, unga samt familjer kan erbjudas när fara 
finns för barnet/den unges hälsa eller utveckling. Insatsen ska säkerställa barnets/den unges 
delaktighet i sin vård i enlighet med barnkonventionen. Det är viktigt att Nacka kommun kan 
erbjuda medborgarna en mångfald av utförare med olika kompetenser som kan möta barnens 
och familjernas olika behov. Det är viktigt att upphandla denna insats för att säkerställa att 
leverantörerna lever upp till de kvalitetskrav som lagstiftning samt kommunen kräver och ger 
placerade barn och unga en insats av god kvalitet

Media har under de senaste åren granskat HVB-hem och konstaterat att flera av hemmen har 
stora problem
- Personal som begår övergrepp eller gör våldsamma nedläggningar.
- Flera hem har fått kritik under många år för bland annat våld, kränkningar otrygghet eller 

frihetsbegränsningar.
- Hemmen får kritik av Ivo för lämplighetsbedömningar som behöver bli bättre och för att 

personal inte följer lagens krav på att anmäla missförhållanden  enligt lagen Lex Sarah
- Flera verksamheter ger inte förutsättningar för att ungdomarna ska vara trygga, bedömer 

Ivo.
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Händelserna på HVB-hemmen kommer ur tillsynsprotokoll, domar och anmälningar från 
verksamheterna själva. De är utplockade för att de har fått upprepad, och allvarlig 
kritik. Några har lagts ner, men är med för att kommunerna har placerat barn där de senaste 
tre åren trots kritiken.
 
De flesta hem som granskas av Ivo, Inspektionen för vård och omsorg, sköts bra och får ingen 
kritik eller har mindre problem att tampas med.  

1. Vi har följt medias granskning av HVB-hemmen under senaste åren och undrar varför 
Nacka kommun anger att lägsta pris för upphandling av HVB-hemmen ska vara 
avgörande i vilka hem som upphandlas.

- Har de särskilda kraven förändrats (höjts) sedan förra upphandlingen gjordes?
- Måste inte HVB-hemmets möjlighet till att förverkliga kraven till den kostnad som anges 

också utvärderas?
 
Att betala mer för en plats på HVB-hem ger inte alltid bättre vård och behandling men kan ge 
möjlighet att tex anställa fler personer (än idag) med lång erfarenhet (vilket är dyrare) och 
kompetens. Det kostar mer men kan ge stora långsiktiga vinster för samhället (och Nacka 
kommun) och för den enskilde i form av bättre vård och en återanpassning till samhället.

2. Hur kontrollerar Nacka kommun att De HVB-hem som antagits lever upp till de särskilda 
krav som angetts?

- - - - -
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§ 9                SOCN 2022/39

Redovisning av verksamhet med personliga ombud under 
kalenderåret 2021 samt ansökan för 2022 

Beslut 
1. Socialnämnden antar redovisningen av verksamhet med personliga ombud i Nacka och 

Värmdö under kalenderåret 2021.
2. Socialnämnden ansöker om statsbidrag till verksamhet med personliga ombud för år 2022.
3. Beslutet justeras omedelbart.

Sammanfattning av ärendet 
I samarbete med Värmdö kommun bedriver Nacka kommun verksamhet med personliga 
ombud som delfinansieras med statsbidrag.

Redovisning skickas årligen till Länsstyrelsen i Stockholm som har regeringens uppdrag att 
fördela och följa upp statsbidraget för personliga ombud. Behörig nämnd som har ansvar för 
socialtjänstverksamheten ska godkänna redovisningen samt godkänna ansökan om bidrag för 
2022.

Under 2021 har personligt ombud haft kontakt med 73 kunder, varav 44 kvinnor och 29 män. 
Av dessa hade 16 kunder hemmavarande barn under 18 år. Främsta anledningen till att kunder 
kontaktat personligt ombud var att de önskar stöd i kontakt med olika myndigheter och stöd i 
frågor som rör ekonomi.

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse Redovisning av verksamhet med personliga ombud under kalenderåret 2021 
samt ansökan för 2022
Bilaga 1. Redovisning av verksamhet med personligt ombud Nacka Värmdö år 2021
Bilaga 2. Ansökan statsbidrag personligt ombud Nacka Värmdö 2022 

Beslutsgång
Socialnämnden beslutade i enlighet med omsorgsenhetens förslag till beslut.

Protokollsanteckningar
 
Brita Ström för Miljöpartiet, Andreas Falk för Socialdemokraterna, Shahin Malak, 
Nackalistan, samt Ebbe Lindström, Vänsterpartiet, lät gemensamt anteckna följande:
Det är positivt att konstatera att redovisningen av de Personliga ombudens verksamhet inte är 
lika dyster som årsredovisningen för 2020 visade. Det visar sig dock att det finns fortfarande 
områden som måste förbättras.
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Psykiatrireformen som infördes 1995 syftade till att personer med psykiska 
funktionsnedsättningar skulle integreras i samhället och leva på jämlika villkor.
Därför anser vi att de områden som behöver stärkas och utvecklas i Nacka är framförallt 
möjligheten för klienterna att:
- komma in på den ordinarie bostadsmarknaden och även få möjlighet till sociala kontrakt. 

Det redovisas i rapporten att otryggheten i att inte ha en egen bostad gör att man inte kan 
tillgodogöra sig behandling och försvårar arbetslivsinriktad rehabilitering med mera.

- att all digitalisering inte är positiv för alla grupper i samhället. Det finns personer med 
psykiska funktionshinder som behöver omfattande stöd i sina kontakter med myndigheter. 
Detta bör man ta hänsyn till när Nacka kommun och andra myndigheter digitaliserar sina 
tjänster mer och mer.

- kontakten med den psykiatrisk vården måste förbättras och göras mer tillgänglig för denna 
grupp

- att få rehabiliterande processer att fortgå och att behandlingar inte helt avstannar på grund 
av en samhällskris eller pandemi. Denna krisplan bör förberedas och planeras innan krisen 
uppstår.

- samordning för att få till ett bättre samlat stöd för individen och ha speciellt utbildade 
personer som har ett samordnande ansvar för denna grupp i bl.a. SIP möten då detta 
ansvar inte kan vila på klienten själv.

Ebbe Lindström, Vänsterpartiet, lät anteckna följande:
Den nu aktuella rapporten är en verksamhetsberättelse för Personliga ombuden i Nacka 
Värmdö avseende år 2021. Denna rapport är lika tydlig med att lyfta fram de svårigheter som 
personer med psykiska funktionshinder möter i sin vardag inom olika områden som i tidigare 
rapporter.  De svårigheter/hinder som man tidigare och i denna rapport tar upp är inom relativt 
stora områden där det behövs omfattande förändringar. Rapporten speglar den problembild 
som människors med psykisk ohälsa möter, som t e x fattigdom, otrygga boendeformer, 
hemlöshet, bristande samordning och samarbete, uppsökande arbete, träfflokaler och 
digitalisering mm
 
Rapporten för verksamhetsåret 2021 visar på att det i stort sett inte har hänt något för personer 
med psykiska funktionshinder i Nacka, att all den problematik som lyftes fram 2019 och 2020 
fortfarande gäller samt att den pågående pandemin ytterligare har försvårat deras livssituation. 
Av rapporten framgår det att de personliga ombuden har sett en ökad efterfrågan av 
stödinsatser under 2021 samtidigt som den psykiatriska vården blir alltmer svårtillgänglig 
främst p ga av den fragmentisering som sker genom att vården splittras på olika aktörer. 
Vidare framhåller man särskilt behovet av att kommunen ser över sina riktlinjer och 
handläggning av ekonomiskt bistånd. I rapporten framhålls att man har bjudit in 
representanter från den nämnd som idag ansvarar för ek.bistånd, varvid man från berörd 
nämnd uppges har ändrat sina rutiner.
 
Handläggningen av ekonomiskt bistånd/försörjningsstödet, som tidigare var en del av 
socialnämnders ansvarsområde, har av den styrande majoriteten flyttas till den nämnd (Arbete 
och Företagsnämnden) som skall främja arbete och företagande, samtidigt som man skall 
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stödja personer som ligger långt ifrån den ordinarie arbetsmarknaden. Enl vår uppfattning går 
inte denna kalkyl ihop.
 
Vidare enl vår uppfattning är avsaknaden av en kommunal bostadsförmedling samt 
kommunalt ägda bostadsföretag ett starkt bidragande hinder till att minska otryggheten när det 
gäller boendet för dessa människor. Många av de som har psykiska funktionshinder har även 
låg inkomst, t ex låg sjukpenning, långvarigt försörjningsstöd mm och är helt chanslösa att 
kunna erhålla en bostad då de privata hyresvärdarna har för dessa grupper orimliga krav på 
inkomst för att kunna bli godkända som hyresgäster
 
Den ökade digitaliseringen som löper likt ett mantra till att ”effektivisera” och ge snabba 
processer skapar ytterligare svårigheter för de som av olika skäl, ekonomiskt som psykiskt 
inte har möjlighet att kunna använda eller tillgodogöra sig av den ökade digitaliseringen 
riskerar att få en förstärkning av sitt utanförskap.
 
Sammantaget visar rapporten från de Personliga ombuden att det fortfarande kvarstår en 
mängd svårigheter som på olika sätt som försvårar det dagliga livet för personer med psykiska 
funktionshinder boende i Nacka med ökad stigmatiseras och utanförskap, leva i fattigdom 
under ytterst osäkra boendeförhållanden med allvarlig risk för hemlöshet vilket i sin tur kan 
leda till ett liv i drogberoende och kriminalitet.
 
I rapportens slutord lyfter man fram psykiatrireformen som genomfördes 1995 där syftet med 
reformen var att personer med psykiska funktionsnedsättningar skulle integreras i samhället 
och leva på jämlika villkor. ”Resan” dit förefaller väldigt lång, alldeles för lång.

Nacka är en ekonomisk rik kommun – men rikedom är att kunna ta hand om och ge de allra 
mest utsatta ett värdigt liv med ett tryggt boende.
- - - - -
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§ 15                SOCN 2022/38

Ansökan om stadigvarande serveringstillstånd till 
allmänheten på Alba Golf i Nacka 

Beslut 
Socialnämnden bifaller ansökan i enlighet med 8 kapitlet 2 § alkohollagen. Sökande Alba 
Golf med organisationsnummer 559326-3881, lämnas tillstånd att stadigvarande servera 
spritdrycker, vin, starköl och andra jästa alkoholdrycker till allmänheten på Alba Golf, 
Järnvägsgatan 17. Servering får ske inomhus mellan klockan 11:00-23:00.

Sammanfattning av ärendet 
Av utredningen framgår att sökanden uppfyller alkohollagens krav för stadigvarande 
serveringstillstånd till allmänheten enligt 8 kapitlet 2 § alkohollagen. Lokalen uppfyller 
kraven som ställs i 8 kapitlet 15 och 16 §§ alkohollagen vad avser krav på meny, kök och 
lokalens lämplighet från brandsäkerhetssynpunkt. Sökanden är både personligt och 
ekonomiskt lämplig enligt 8 kapitlet 12 § alkohollagen och Bolagets ägare uppfyller 
kunskapskraven

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse Ansökan om stadigvarande serveringstillstånd till allmänheten på Alba Golf i 
Nacka
Bilaga 1. Koncernskiss Alba Golf
 

Beslutsgång
Socialnämnden beslutade i enlighet med miljöenhetens förslag till beslut.
- - - - -
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§ 16                SOCN 2022/51

Ansökan om stadigvarande serveringstillstånd till 
allmänheten på Handelshusets Mat & Deli i området samt 
ett cateringtillstånd till slutna sällskap i Nacka kommun 

Beslut 
1. Socialnämnden bifaller ansökan i enlighet med 8 kap. 2 § alkohollagen. Sökanden Leaves 

AB med organisationsnummer 5592236680, lämnas tillstånd att stadigvarande servera 
spritdrycker, vin, starköl och andra jästa alkoholdrycker till allmänheten på Handelshusets 
Mat & Deli i Neglingevägen 33. Servering får ske inomhus mellan 11:00-01:00 och 
utomhus mellan 11:00-22:00 på ytorna enligt ritning A:1. 

Villkor – Uteserveringen ska vara utrymd senast 30 minuter efter att serveringstiden 
utomhus utgått.

2. Socialnämnden bifaller ansökan om stadigvarande cateringtillstånd till slutna sällskap i 
Nacka kommun enligt 8 kap. 4 § alkohollagen. Servering får ske inomhus mellan 11:00-
01:00. 

Villkor - Inför cateringserveringen förutsätts att den lokal där servering ska äga rum för 
varje tillfälle anmäls till och godkänns av kommunen.

Sammanfattning av ärendet 
Av utredningen framgår att sökanden uppfyller alkohollagens krav för stadigvarande 
serveringstillstånd till allmänheten enligt 8 kap. 2 § alkohollagen. Lokalen uppfyller kraven 
som ställs i 8 kapitlet 15 och 16 §§ alkohollagen vad avser krav på meny, kök och lokalens 
lämplighet från brandsäkerhetssynpunkt. Sökanden är både personligt och ekonomiskt 
lämplig enligt 8 kapitlet 12 § alkohollagen och Bolagets ägare uppfyller kunskapskraven.

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse Ansökan om stadigvarande serveringstillstånd till allmänheten på 
Handelshusets Mat & Deli i området samt ett cateringtillstånd till slutna sällskap i Nacka 
kommun

Beslutsgång
Socialnämnden beslutade i enlighet med miljöenhetens förslag till beslut.
- - - - -
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§ 17                SOCN 2022/52

Ansökan om stadigvarande serveringstillstånd till 
allmänheten på Nacka Golfrestaurang i Nacka 

Beslut 
Socialnämnden bifaller ansökan i enlighet med 8 kapitlet 2 § alkohollagen. Sökanden 
Himmelska Mumset HB med organisationsnummer 969796-5748, lämnas tillstånd att 
stadigvarande servera spritdrycker, vin, starköl och andra jästa alkoholdrycker till 
allmänheten på Nacka Golfrestaurang, Lagnövägen 10. Servering får ske inomhus mellan 
11:00-01:00 och utomhus mellan 11:00-22:00.

Villkor – Uteserveringen ska vara utrymd senast 30 minuter efter att serveringstiden utomhus 
utgått.

Sammanfattning av ärendet 
Av utredningen framgår att sökanden uppfyller alkohollagens krav för stadigvarande 
serveringstillstånd till allmänheten enligt 8 kapitlet 2 § alkohollagen. Lokalen uppfyller 
kraven som ställs i 8 kapitlet 15 och 16 §§ alkohollagen vad avser krav på meny, kök och 
lokalens lämplighet från brandsäkerhetssynpunkt. Sökanden är både personligt och 
ekonomiskt lämplig enligt 8 kapitlet 12 § alkohollagen och Bolagets ägare uppfyller 
kunskapskravet.

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse Ansökan om stadigvarande serveringstillstånd till allmänheten på Nacka 
Golfrestaurang i Nacka

Beslutsgång
Socialnämnden beslutade i enlighet med miljöenhetens förslag till beslut.
- - - - -
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§ 18                SOCN 2022/54

Ansökan om stadigvarande serveringstillstånd till 
allmänheten på Bangkok Bistro i Nacka 

Beslut 
Socialnämnden bifaller ansökan från Bangkok Bistro AB med organisationsnummer 559007–
6831 i enlighet med 8 kap. 2 § alkohollagen. Bolaget beviljas serveringstillstånd för 
spritdrycker, vin, starköl och andra jästa alkoholdrycker till allmänheten på Bangkok Bistro, i 
Nacka Forum. Servering får ske mellan 11:00- 21:00.

Sammanfattning av ärendet 
Av utredningen framgår att sökanden uppfyller alkohollagens krav för beviljas ett 
stadigvarande serveringstillstånd till allmänheten enligt 8 kapitlet 2 § alkohollagen. Bolaget 
har tidigare haft tillfälligt serveringstillstånd till allmänheten, diarienummer: 150-2021-0004. 
Bolagets ekonomiska lämplighet har tidigare ifrågasatts. Sökanden anses idag vara benägen 
att följa lagar och regler och den ekonomiska misskötsamheten anses inte vara av systematiskt 
slag varför sökanden uppfyller alkohollagens lämplighetsregler i 8 kapitlet 12 §. Bolagets 
ägare uppfyller alkohollagens kunskapskrav. Lokalen uppfyller kraven som ställs i 8 kapitlet 
15 och 16 §§ alkohollagen vad avser krav på meny, kök och lokalens lämplighet från 
brandsäkerhetssynpunkt.

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse Ansökan om stadigvarande serveringstillstånd till allmänheten på Bangkok 
Bistro i Nacka

Beslutsgång
Socialnämnden beslutade i enlighet med miljöenhetens förslag till beslut.
- - - - -
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§ 19                SOCN 2022/55

Ansökan om stadigvarande serveringstillstånd till 
allmänheten på Sickla Gården 

Beslut 
Socialnämnden avslår ansökan om serveringstillstånd för Sökanden Gulkan & Sergen 
Aktiebolag med organisationsnummer 559282-8312. Ansökan avslås då sökande inte kunnat 
visa sig ekonomiskt lämplig och därmed inte uppfyller kraven enligt 8 kapitlet 12 § 
alkohollagen.

Sammanfattning av ärendet 
Av utredningen framgår att sökanden inte uppfyller alkohollagens krav för stadigvarande 
serveringstillstånd till allmänheten enligt 8 kapitlet 12 § alkohollagen. Förklaring av hur 
finansiering gått till har ändrats, då den ursprungliga finansieringsplanen ifrågasatts och 
underlag som visar var finansieringen kommer ifrån saknas. Sökande har därmed inte visat sin 
finansiering och är inte att se som ekonomiskt lämplig. Ansökan om serveringstillstånd 
avslås.

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse Ansökan om stadigvarande serveringstillstånd till allmänheten på Sickla 
Gården
Bilaga 1, ansökan om stadigvarande serveringstillstånd till allmänheten på Sickla Gården
Bilaga 2, ansökan om stadigvarande serveringstillstånd till allmänheten på Sickla Gården
Bilaga 3, ansökan om stadigvarande serveringstillstånd till allmänheten på Sickla Gården
Bilaga 4, ansökan om stadigvarande serveringstillstånd till allmänheten på Sickla Gården
Bilaga 5, ansökan om stadigvarande serveringstillstånd till allmänheten på Sickla Gården

Beslutsgång
Socialnämnden beslutade i enlighet med miljöenhetens förslag till beslut.

Hur du överklagar
Om du tycker att beslutet du har fått är fel, kan du överklaga det till förvaltningsrätten. Det 
gör du genom att skriva en överklagan som du skickar till socialnämnden. I överklagan 
skriver du vilket beslut det gäller och hur du tycker att beslutet ska ändras. Du har tre veckor 
på dig att skicka in din överklagan från den dag du fick beslutet. Om överklagan kommer in i 
rätt tid och inte ändras av socialnämnden, skickas din överklagan vidare till förvaltningsrätten 
som avgör om beslutet ska gälla eller inte.
 
Skriv under din överklagan och skicka den till:
Nacka kommun
Miljöenheten
131 81 Nacka
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Om du har några frågor kan du kontakta miljöenheten .
- - - - -
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